
      Protokół z XLII Sesji 

       Rady Dzielnicy XVII, 

       „Wzgórza Krzesławickie”, 

       MDK Fort 49 os. Na Stoku 27b 

       z dnia 22 marca 2018 r. godz. 18
00 

 

 

Porządek obrad XLII Sesji Rady Dzielnicy XVII : 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

4. Podjęcie uchwał w sprawie:     

4.1 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie 

z pismem ML-02.7123.70.2018.BS 

4.2 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie 

z pismem ML-02.7123.115.2018.BS 

4.3 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem 

ML-02.7123.121.2018.MM 

4.4 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem 

ML-02.7123.150.2018.MM 

4.5 sprawozdania z bieżącej działalności Zarządu oraz poziomu rozdysponowania środków za 

rok 2017 

4.6 ustanowienia prawa trwałego zarządu na części nieruchomości oznaczonej jako działka nr 

841/154 zajętej pod ogródek jordanowski przy ul. Kisielewskiego 

4.7 korekty na zadaniach Dzielnicy XVII w roku 2018 

4.8 montażu progów zwalniających wyspowych na ul. Bystronia i ul. Łuczanowickiej w 

Krakowie 

4.9 dodatkowego przystanku autobusowego linii nr 422 przy ulicy Kantorowickiej  

w rejonie budynku nr 89 

4.10 ustalenia zakresu rzeczowego zadania pn. „Remont dróg i chodników wg wskazań 

Dzielnicy” w roku 2018 

4.11 opinii do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Łuczanowice II – 

część A, B, C” 

 

5. Interpelacje i zapytania 

6. Oświadczenia i komunikaty 

 

 

ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 
Po stwierdzeniu quorum (obecnych 15 radnych), sesję otworzył Przewodniczący Rady 

i Zarządu Dzielnicy XVII Pan Stanisław Madej witając Członków Rady Dzielnicy oraz przybyłych 

na sesję uczniów i nauczycieli ze Szkoły Podstawowej nr 78 i 129 w ramach Akcji „Uczeń – 

Obywatel” 

Obecni wg załączonej listy. 

 



ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
Przewodniczący Stanisław Madej przedstawił zebranym projekt porządku obrad XLII Sesji Rady 

Dzielnicy XVII, który został przyjęty jednogłośnie pozytywnie 

 

ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 

 

ad.4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
Podjęcie uchwał w sprawach (uchwały w załączeniu): 

 

ad.4.1.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie 

z pismem ML-02.7123.70.2018.BS 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w zawarcia umowy najmu lokalu 

mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.70.2018.BS 
 

ad.4.2.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie 

z pismem ML-02.7123.115.2018.BS 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.115.2018.BS 
 

ad.4.3.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem 

ML-02.7123.121.2018.MM 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem ML-02.7123.121.2018.MM 
 

ad.4.4.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem 

ML-02.7123.150.2018.MM 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem ML-02.7123.150.2018.MM 
 

ad.4.5.  sprawozdania z bieżącej działalności Zarządu oraz poziomu rozdysponowania środków za 

rok 2017 
Projekt Komisji Rewizyjnej.  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie sprawozdania z bieżącej 

działalności Zarządu oraz poziomu rozdysponowania środków za rok 2017 
 

ad.4.6.  ustanowienia prawa trwałego zarządu na części nieruchomości oznaczonej jako działka nr 

841/154 zajętej pod ogródek jordanowski przy ul. Kisielewskiego  
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu  

Przewodniczący Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej zapoznał zebranych z projektem 

uchwały. 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie ustanowienia prawa trwałego 

zarządu na części nieruchomości oznaczonej jako działka nr 841/154 zajętej pod ogródek 

jordanowski przy ul. Kisielewskiego 
 

ad.4.7.  korekty na zadaniach Dzielnicy XVII w roku 2018 
Projekt Zarządu Dzielnicy XVII. Pozytywna opinia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki i 

Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej   



Przewodniczący zapoznał zebranych z projektem uchwały. 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie korekty na zadaniach 

Dzielnicy XVII w roku 2018 

 
ad.4.8.  montażu progów zwalniających wyspowych na ul. Bystronia i ul. Łuczanowickiej w 

Krakowie 
Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia Zarządu  

Głos zabrała p. K. Frankiewicz informując, iż mieszkańcy ww. ulic wnioskowali o progi i podpisali 

się pod wnioskiem 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie montażu progów 

zwalniających wyspowych na ul. Bystronia i ul. Łuczanowickiej w Krakowie 
 

ad.4.9.  dodatkowego przystanku autobusowego linii nr 422 przy ulicy Kantorowickiej  

w rejonie budynku nr 89 
Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia Zarządu  

Pan W. Wojnarski poinformował, że mieszkańcy nowo wybudowanych bloków przy  

ul. Kantorowickiej wnioskowali o dodatkowy przystanek. 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie dodatkowego przystanku 

autobusowego linii nr 422 przy ulicy Kantorowickiej w rejonie budynku nr 89 
 

ad.4.10.  ustalenia zakresu rzeczowego zadania pn. „Remont dróg i chodników wg wskazań 

Dzielnicy” w roku 2018 
Projekt Zarządu Dzielnicy XVII. Pozytywna opinia Komisji Budownictwa i Infrastruktury 

Komunalnej  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie ustalenia zakresu rzeczowego 

zadania pn. „Remont dróg i chodników wg wskazań Dzielnicy” w roku 2018 
 

ad.4.11.  opinii do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Łuczanowice II – 

część A, B, C” 

Projekt Zarządu Dzielnicy XVII. Pozytywna opinia Komisji Budownictwa i Infrastruktury 

Komunalnej   

Przewodniczący Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej zapoznał zebranych z projektem 

uchwały 

Głos zabrali: p. K. Frankiewicz, p. L. Zaleński, p. A. Dziedzic. 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie opinii do miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru „Łuczanowice II – część A, B, C” 

 

ad.5. Interpelacje i zapytania 
Brak 

 

ad.6. Oświadczenia i komunikaty 
Przewodniczący zapoznał zebranych z następującymi sprawami: 

- pismem ze Szkoły Podstawowej Nr 129 z prośbą o patronat i wsparcie projektu pn. „Ogród dla 

motyli”, ww. pismo będzie przedmiotem obrad najbliższej Komisji Ochrony Środowiska Rady 

Dzielnicy XVII 

-  informacją o dofinansowaniu imprez Rady Dzielnicy XVII „Dni Osiedli”przez firmę Arcelor Mittal 

- informacją o kolejnym koncercie z cyklu „Nowa Huta. Dlaczego Nie?!” 

- zaproszeniami na Konferencję organizowaną przez Szkołę Podstawową Nr 129 i Radę Dzielnicy 

XVII pn. „Kształtowanie postaw Obywatelskich Dzieci i Młodzieży” 

- informacją o zaproszeniach na spotkania Wielkanocne do Klubu Ostoja oraz Klubu Krzesławice  

- sprawach poruszanych na Konwencie Przewodniczących Rad  i Zarządów Dzielnic, m. in.  

zmianach w Statutach Dzielnic. 



Pan J. Wójcik poinformował o spotkaniu Dyrekcji Ośrodka Kultury Kraków Nowa Huta z 

przedstawicielami Stowarzyszeń i Towarzystw działających na terenie Dzielnicy XVII w sprawie 

organizacji Dni Osiedli. 

Pan Ł. Sęk przypomniał, że wnioski do budżetu obywatelskiego można składać do dnia 31 marca 

2018r. oraz zaprosił zebranych na debatę pn. „Nowa Huta Przyszłości”, która odbędzie się w 

Nowohuckim Centrum Kultury w dniu 27.03.2018r.  

Pan L. Zaleński przypomniał, że 31 sierpnia upływa termin składania wniosków do zmiany w 

Studium Miasta Krakowa.  

 

Następnie Przewodniczący odczytał terminy posiedzeń komisji Rady Dzielnicy XVII w miesiącu 

kwietniu 2018: 
 

Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej - 09 i 23.04.2018r. 

Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego - 04 i 18.04.2018r 

Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki - 16.04.2018r. 

Komisja Spraw Mieszkaniowych - 19.04.2018r 

Komisja Ochrony Środowiska 

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych 

Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego 

- 

- 

- 

11.04.2018r. 

19.04.2018r. 

09.04.2018r 

 

 

Kolejna Sesja Rady Dzielnicy XVII „Wzgórza Krzesławickie” została ogłoszona na dzień 

26 kwietnia 2018r. na godz. 1800   

 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący p. Stanisław Madej podziękował 

za przybycie i o godz. 1915 zamknął posiedzenie XLII Sesji Rady Dzielnicy XVII. 

 
Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 

 

 

 

 

 

 

  

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Stanisław Madej 


